
Gemeente Rijswijk 

Aan het college van Burgemeester en Wethouders 

en raadsleden van de gemeenteraad van Rijswijk 

Rijswijk, 10 oktober 2020 

Geachte dames en heren, 

Mede namens buurtgenoten schrijf ik u deze brandbrief. 

In augustus 2019 is een deel van de Steenvoordeschool aan de P. van Vlietlaan afgebrand. Volgens 

onze informatie zullen alle gebouwen op het terrein moeten worden gesloopt en dat er iets nieuws 

moet komen? Wij begrijpen dat het enige tijd kost om hier plannen voor te maken. Maar is er nu 

inmiddels een plan? Zo niet, wanneer dan wel? 

Naar aanleiding van uw beantwoording op vragen van de partij Onafhankelijk Rijswijk, hebben wij 

begrepen dat er eerst een onderzoek moet plaatsvinden, om vast te stellen of er beschermde 

diersoorten in de gebouwen verblijven. Dit onderzoek neemt nu echter al zoveel tijd in beslag dat het 

bijna niet anders kan dan dat mussen en vleermuizen zich gaan vestigen in de zolders van de 

gebouwen, aangezien de brandweer tijdens de bluswerkzaamheden gaten in het dak heeft gemaakt 

(om te blussen). Indien dit het  geval is, wat staat ons dan te wachten? Nog langer deze ruïne als 

uitzicht? 

Als bewoners in de straat zitten we nu al ruim een jaar tegen een half afgebrand gebouw aan te 

kijken wat erg deprimerend is om te zien. Ook trekt het gebouw vandalisme aan. Er worden ruiten 

ingegooid, er worden spullen uit het gebouw gehaald en op straat gegooid. Er staan wel hekken om 

het gebouw, maar op één plaats kan je makkelijk langs de hekken heen lopen, je hoeft daarvoor niet 

eens te klimmen. Wat oudere kinderen klimmen ook op het dak, wat al helemaal levensgevaarlijk is 

aangezien het gebouw gedeeltelijk is verwoest. 

De ingegooide ruiten geven glas op het schoolplein en soms liggen er gevaarlijke spullen op straat die 

uit het gebouw zijn gehaald door hangjongeren of oudere kinderen. Brandstichting ligt op de loer! 

Het gebouw in deze toestand veroorzaakt momenteel een groot veiligheidsrisico. Er hebben ook al 

spelende kinderen zich aan het glas  verwond.  

Het mag dan zo zijn dat regels voorschrijven dat er een onderzoek moet plaatsvinden naar 

beschermde diersoorten. Wij kunnen ons echter niet voorstellen dat zo’n onder zoek en de mogelijke 

consequenties daarvan, zwaarder moeten wegen dan het welzijn; de veiligheid van de buurt en de 

bewoners, en met name van kinderen. 

Onze dringend verzoek is dat u, Gemeente Rijswijk, met de grootst mogelijke voortvarendheid nu 

snel in actie komt om, in afwachting van uitvoering van uw plannen, het gebouw per direct te slopen. 

Vorengaande in acht nemende vinden wij het een schande dat dit allemaal zo lang moet duren. 

Graag vernemen wij van u met de grootst mogelijke spoed. 

Hoogachtend, 


